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A projektre Tóthfalu testvértelepülése, a romániai Igazfalva önkormányzata és a Nyers István Labdarúgó Akadémia valamivel 
több mint 200 ezer euró uniós támogatást nyert. A projekt bemutatóját hétfőn tartották a magyarkanizsai Tisza-parton. Az esemé-
nyen a partnerek és az önkormányzatok vezetői mellett edzőik kíséretében megjelentek a tóthfalusi akadémia és Igazfalva labdarúgó 
reménységei is.  

A bemutatót követően a két partner ifjú labdarúgóinak dekázása, fejelgetése majd labdacseréje jelezte a projekt kezdetét, amely 
nem csak a partnerek fejlesztéséről szól, hanem mindkét oldalon kiterjed azokra a környező településekre is, ahol a sportélet, első-
sorban a labdarúgás leállt vagy visszafejlődött. Emellett a tóthfalusi akadémia felszerelést vásárol és megoldja öltözőgondjait is, 
hallottuk Utasi Jenőtől, a tóthfalusi egyesület elnökétől.

– A projekt számunkra legnagyobb hozadéka mindenképpen az öltöző gondjának megoldása. Jelenleg az iskola öltözőjét használ-
juk, ami több mint 200 méterre van a főpályánktól, a pályázat jóvoltából azonban kombinálható konténeres rendszerrel a pályához 
15 méterre állítunk fel öltözőket, külön a vendégeknek, a hazaiaknak, a bíróknak és küldötteknek és külön az edzőknek. A pályázati 
támogatásból segíteni szeretnénk az oromi, oromhegyesi, adorjáni és más községbeli települések labdarúgásának felzárkóztatását is, 
hiszen ez az egyik célja projektünknek. 

Az akadémisták vezetőedzője, Volford Tibor szerint saját labdarúgóival együtt összesen 150 fi atalt fog érinteni ez a sportprog-
ram.  

– Ez magába foglal három tábort, kettőt nálunk, egyet ott, azután mérkőzéseket, szakmai továbbképzéseket, work-shopokat, ahol 
ugye nagyon sok hasznos tapasztalatra tudunk szert tenni mi is és a partnereink is. Véleményem szerint ahogyan a mi, úgy partne-
reink ifjú labdarúgói is sokat tudnak majd tanulni a másik fél táborában eltöltött idő alatt, de bízom benne, hogy szakmai téren is 
komoly fejlődést tudunk megvalósítani.  

Tóthfalunak nem ez az első közös projektje Igazfalvával. Korábban testvértelepülésével egy idegenforgalmi projektet keltettek 
életre. Most a focin a sor, de kacsintgatni kezdtek már az esetleges gazdasági együttműködés felé is. A most indult sportprojekt során 
Igazfalván a már meglévő sporttermük fejlesztését valósítják meg, egyúttal megnyitják a régió első edzőtermét és fi ttnessklubját is, 
nyilatkozta Ihász János polgármester.

– Nagyon örülök ennek a projektnek, mert nagyon fontosnak tartom, hogy gyermekeink, fi ataljaink minél többet sportoljanak és ne a 
számítógép előtt töltsék napjaikat. Legyenek minél többet együtt, barátkozzanak és ismerkedjenek! A sport az egészség, a sport a jövő, 
legyen az foci vagy bármi más. Éppen akkor, amikor ezt a pályázatot évekkel ezelőtt kigondoltuk, elkészült a sporttermünk, amit most 
szeretnénk felszerelni erőgépekkel és fi ttness-gépekkel. Ezt a labdarúgók mellett más sportok kedvelői is használhatnák, ugyanakkor 
az új felszerelés lehetőséget ad arra, hogy régiónkban elsőként nyissunk meg egy konditermet illetve fi ttness-klubot. 

A közös projekt létrejöttét, amelynek futamideje 18 hónap,  Magyarkanizsa önkormányzata is támogatta. Megvalósításához 
Fejsztámer Róbert, Magyarkanizsa polgármestere is sok szerencsét és kitartást kívánt a partnereknek. Külön említést tett Tóthfalu 
fejlesztési elképzeléseiről, amelyeket  példaértékűnek, a megvalósításukért kifejtett munkát pedig követendőnek nevezte. Ebből ere-
dően bízik abban, hogy ez a projekt, ahogyan nálunk, úgy a román partnereknél is olyan sikerrel zárul, hogy maradandó nyomot hagy 
a labdarúgó utánpótlás fejleszté-sében.  
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– Hétfőn hivatalosan is útjára indították a közös román–szerb határon átnyúló projektet –


